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Szanowny Panie Prezydencie !

W wyniku licznych rozm6w z mieszkaftcami naszego miast4 zwracam sig z wnioskiem

o podjgcie rozm6w z PKP S.A., kt6rych przedmiotem bgdzie wykonanie remontu chodnika na

terenie dworca kolejowego zlokalizowanego przy ul. Promiennej, nosz4cego nazwg

..W lo claw ek Zazancze" .

Przedmiotowy chodnik wykorzystywany j est przez wielu mieszkafc6w naszego miasta,

kt6rzy korzystajq z tej infrastruktury doje2duajqc do miejsc pracy, nauki czy rekreacii, a obecny

stan przedmiotowego chodnika sprowadza wysokie prawdopodobieristwo wyst4pienia

niebezpiecznych zduzef .

W avi4zku z Wv'ryLszym uprzejmie proszg o pozytywne rozpatzenie niniejszego

wniosku.
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